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حل مسئله FATF به نفع کشور است
عبدالناصــر همتــی وزیــر اقتصــاد بــا اشــاره بــه کنتــرل قیمــت ارز و ســکه، گفــت: بانــک مرکــزی در قضیــه کنترل 
ــی  ــی کــه ۲۰۰ دلار کاهــش قیمــت داشــت، نزول ــه خاطــر انــس جهان ــوب عمــل کــرد. ســکه ب خ ارز و دلار خ ــر ن
خ ســکه در  شــد. قیمــت ســکه در ایــران هــم بــه دلیــل افزایــش انــس جهانــی بــود کــه بــا کاهشــی شــدن آن، نــر
ایــران نیــز کاهــش یافــت. وی همچنیــن اعــام کــرد کــه وام ازدواج در شــبکه بانکــی در حــال پرداخــت اســت. 
وزیــر اقتصــاد از دنبــال کــردن مســئله اف ای تــی اف ســخن گفــت و افــزود: از طریــق مجــاری قانونــی موضــوع 
را دنبــال می کنیــم. بــه نفــع کشــور اســت کــه ایــن مســئله حــل شــود. در عیــن حــال از مســیر دیگــری هــم در 

حــال دنبــال کــردن مســئله هســتیم.

»عبــاس عراقچــی« وزیــر امــور خارجــه کشــورمان گفــت: البتــه مشــکات و 
فکــر  امــا  دارد  وجــود  آژانــس  بــا  همــکاری  خصــوص  در  نظرهایــی  اختــاف 
می کنیــم کــه ســفر آقــای گروســی در زمــان بســیار مناســبی صــورت می گیــرد و 
ــم  ــا امیدواری ــت. م ــه اس ــورت گرفت ــل ص ــا قب ــفر از مدت ه ــن س ــزی ای برنامه ری
در ایــن ســفر بتوانیــم در خصــوص برخــی اختافــات کــه وجــود دارد و نحــوه 
آقــای گروســی در  بــه توافقاتــی برســیم. وی افــزود: روحیــه  آینــده  همــکاری 
ــا او داشــتند، روحیــه مثبتــی اســت.  صحبت هــای همــکاران مــا کــه در ویــن ب
امیدواریــم بــا ایــن روحیــه مثبــت بتوانیــم یــک مســیر جدیــد همــکاری میــان 
ایــران و آژانــس طراحــی کنیــم. عراقچــی در پاســخ بــه پرسشــی مبنــی بــر اینکه آیا 
برنامــه ای بــرای مدیریــت تنــش بــا آمریــکا وجــود دارد، بیــان کرد: این سیاســت 
اصولــی جمهــوری اســامی ایــران اســت کــه مــا اختافاتــی را بــا آمریــکا داریــم کــه 
بســیار اصولــی و مبنایــی اســت. ممکــن اســت حــل شــدنی نباشــد، امــا بایــد 
مدیریــت کنیــم تــا هزینــه هــاو تنــش هــا کاهــش پیــدا کنــد. ایــن کاری اســت 
کــه همیشــه انجــام مــی دهیــم. وی در ادامــه در پاســخ بــه ایــن پرســش کــه آیــا 
کمــاکان کانــال ارتباطــی عمــان بیــن ایــران و آمریــکا وجــود دارد، بیان کــرد: کانال 
هــای تمــاس بیــن مــا و آمریکایــی هــا همچنــان وجــود دارد. وزیــر امــور خارجــه 
کشــورمان در پاســخ ســوالی دربــاره امــکان مذاکــره بــا آمریــکا گفــت: اگــر منافــع 

مــا تامیــن شــود حتمــا بــا آمریــکا هــم مذاکــره می کنیــم.

یر امور خارجه تاکید کرد    وز

یکا ینه اختلاف با آمر یت کاهش هز مدیر

حجت الاسلام گلپایگانی:

مردم حلقه های ازدواج و حتی منازل خود را برای کمک به 
جبهه مقاومت اهدا کردند

رئیس دفتر رهبر انقاب گفت: مدعیان حقوق بشر در برابر   
جنایات رژیم صهیونیستی در غزه و لبنان سکوت کرده اند و 
هیچ صدایی از آنها بلند نمی  شود، اما در برابر اعدام کسی که 
در ایران آدم کشته فریاد دفاع از حقوق بشر سر می  دهند. 
آیین  در  گلپایگانی  محمدی  محمد  الاسام  حجت 
الاسام  حجت  دین  تبلیغ  خدمت  قرن  نیم  نکوداشت 
»کاظم راشد یزدی« در مشهد اظهار داشت: نخست وزیر رژیم صهیونیستی بر اساس 
اعتقادات غلط مذهبی خود آدم می  کُشد و معتقد است که به غیر از یهود، دیگران آدم 
نیستند. وی اظهار کرد: برای مسلمانان ننگ است که نفت یک کشور اسامی به 
اسراییل برود و هواپیماهای رژیم صهیونیستی شارژ شود تا غزه و لبنان را بمباران 
کنند. رئیس دفتر رهبر انقاب با بیان اینکه رهبر معظم انقاب تاکید داشتند که هر 
کس می  تواند کوچکترین خدمتی به غزه و لبنان بکند بر او واجب است، افزود: پس از 
آن دیدیم که مردم حتی حلقه های ازدواج و منازل خود را برای کمک به جبهه مقاومت 

اهدا کردند. 

معاون پارلمانی پزشکیان: 

جمعیت و جوانی اولویت دولت است
ح  شهرام دبیری معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت: طر
حجاب و عفاف اولویت دولت نیست. او همچنین تاکید 
کرد که فیلترینگ به زودی حل خواهد شد. شهرام دبیری در 
گفت وگو با رادیو تهران، اظهار کرد: جمعیت و جوانی جزو 
بهداشت،  وزیر  اخیرا  و  است  دولت  اصلی  اولویت های 
درمان و آموزش پزشکی به دولت گزارشی ارائه داد که حاوی 
موارد بسیار مهمی است و باید در برنامه هایمان حتما تغییراتی به وجود بیاوریم. وی 
ادامه داد: قانون عفاف و حجاب جزو اولویت های دولت نیست بلکه با اقدامات 
فرهنگی و ایجابی آن را در دولت پی خواهیم گرفت. معاون پارلمانی رییس جمهور با 
اشاره به آخرین اقدامات دولت در موضوع فیلترینگ هم گفت: موضوع فیلترینگ 

در دست اقدام است و ان شاءالله به زودی حل می شود.

عراقچی:

نسخه دوم فشار حداکثری، دومین شکست حداکثری 
خواهد شد

سیدعباس عراقچی وزیر امور خارجه در شبکه اجتماعی 
به  تنها  حداکثری«  فشار  دوم  »نسخه  نوشت:  ایکس، 
»نسخه دوم شکست حداکثری« می انجامد. نسخه اول 
سیاست »فشار حداکثری« لاجرم با »مقاومت حداکثری« 
 به »شکست حداکثری« برای آمریکا منجر 

ً
مواجه و نهایتا

کافی  مثال  یک  فقط  عنوان  به  می خواهید؟  مدرک  شد. 
است وضعیت برنامه صلح آمیز هسته ای ایران را قبل و بعد از به اصطاح سیاست 
»فشار حداکثری« مقایسه کنید. تاش برای اِعمال »نسخه دوم فشار حداکثری« تنها 
که  است  آن  بهتر  ایده  شد.  خواهد  منجر  حداکثری«  شکست  دوم  »نسخه  به 

»عقانیت حداکثری« را امتحان کنید؛ به نفع همه است.

پورمحمدی، رئیس سازمان برنامه: 

 برای سال آینده رشد اقتصادی ۴ درصد
 هدف گذاری شده است

سال  برای  اینکه  بیان  با  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس  پورمحمدی،  حمید 
۱۴۰۴ رشد اقتصادی ۴درصد هدف گذاری شده است، گفت: برای رسیدن به رشد 
۸ درصدی طبق محاسبات مدل ها باید چیزی حدود ۲۰۰ میلیارد دلار تقریبا سالانه 
در کشور سرمایه گذاری صورت گیرد که یک مقداری با آن فاصله است و باید فضا 
را برای جلب سرمایه ها فراهم کنیم تا به آن رقم برسیم.  وی درباره اظهارات برخی از 
نمایندگان مجلس مبنی بر این که برای تحقق رشد ۸ درصدی در اقتصاد کشور باید 
از برخی هزینه های جاری کاست و به بودجه های عمرانی داده شود تا این رشد محقق 
شود، گفت: بر اساس آنچه قانون می گوید باید رشد اقتصادی ۸ درصد شکل بگیرد 
و ۸/۲ واحد درصد آن باید از محل بهره وری باشد و مابقی از محل سرمایه گذاری انجام 
شود. رئیس سازمان برنامه  و بودجه ادامه داد: برای این که این مهم انجام شود 
طبق محاسبات مدل ها باید چیزی حدود ۲۰۰ میلیارد دلار تقریبا سالانه در کشور 
سرمایه گذاری صورت گیرد که مقداری با آن فاصله داریم و باید فضا را برای جلب 

سرمایه ها فراهم کنیم تا به آن رقم برسیم.

تاکید نماینده رئیس جمهور بر فعال سازی ظرفیت های 
گردشگری جزایر جنوب

 ، نماینده رئیس جمهور در هماهنگی اجرای سیاست های کلی توسعه دریا محور
سرزمین  آمایش  عالی  شورای  تخصصی  کمیسیون  جلسه  نهمین  و  هشتاد  در 
توسعه  راهبردی  ویژه  ح  طر »بررسی  موضوع  با  که  سال ۱۴۰۳(  در  جلسه  )دومین 
پایدار و یکپارچه جزایر جنوبی« در سازمان برنامه و بودجه برگزار شد، بر ضرورت 
فعال سازی ظرفیت های گردشگری جزایر جنوب کشور و اهمیت توجه به ماحظات 

زیست محیطی در حفظ و نگهداشت این جزایر تأکید کرد.

ینگ و ممیزی  انتقاد سیدحسن خمینی از فیلتر
سخت گیرانه بر کتاب ها

حجت الاسام و المسلمین سیدحسن خمینی در آیین 
تجدید میثاق مدیران فرهنگی، دست اندرکاران هفته کتاب 
و کتابداران با آرمان های امام خمینی)ره( گفت: برای چاپ ۵۰۰ 
جلد کتاب، ممیزی سخت گیرانه اعمال می شود، اما همان 
منتشر  وسیع  طور  به  آف  پی دی  فایل  صورت  به  کتاب 
ح  می شود. امروز بحث بر سر بودن یا نبودن فیلترینگ مطر
است، اما در همین شرایط حدود ۵۰ میلیون نفر عضو تلگرام هستند! وی اظهار 
داشت: امروز داشتن ۲ یا ۳ مدرک دکترا مد شده، اما برخی به اندازه لیسانس هم سواد 
ندارند! در این شرایط ماک ها نیز کمی می شوند. خودم شاهد بودم که فردی برای نام 
سال، در روز ۲۱ فروردین کتاب نوشت! بسیاری از عددها و ارقام که در لباس روحانیت یا 

غیر روحانیت ارائه  می شود، کاذب است.   

هیات وزیران دیروز جلسه داشت. اعضای کابینه چهاردهم نیز مانند هر هفته در 
حاشیه جلسه در حیاط دولت با حضور در جمع خبرنگاران به سؤالات  آنها پاسخ دادند.

ح دولت برای رفع فیلترینگ موجب تقویت حکمرانی در این حوزه است طر
مسعود پزشکیان در نشست هیات دولت تصریح کرد: نتایج ارزیابی های علمی و 
ح محقق  تحلیل اثرات اجتماعی فیلترینگ نشان می دهد که هیچ یک از اهداف این طر
نشده بلکه مضرات و مشکات دیگری نیز ایجاد کرده، اما تعجب آور است که ما 
همچنان نسبت به ادامه این روند پرضرر و بی نتیجه اصرار داریم. وی در ادامه با بیان 
ح دولت برای رفع فیلترینگ به معنای رها کردن فضای مجازی نیست، بلکه  اینکه طر
موجب توسعه و تقویت حکمرانی و استفاده بهینه مردم از آن خواهد شد، افزود: بنای 
دولت توسعه آموزش و تولید محتواهای فرهنگی به ویژه برای نوجوانان و جوانان و نیز 
افزایش خدمات دولتی بر بستر شبکه های اجتماعی است که منجر به استفاده بهینه 
از اینترنت خواهد شد. رئیس جمهور با بیان اینکه دولت به دنبال ایجاد نگاه مشترک 
با دیگر نهادهای حاکمیتی درباره رفع فیلترینگ است، بر ضرورت تسریع در اجرای 
مصوبه جلسه شورای عالی فضای مجازی و تشکیل کارگروه ویژه به منظور بررسی ابعاد 
مختلف این موضوع، رفع دغدغه ها و نگرانی ها در این زمینه و ارائه نتیجه به جلسه 
بعدی این شورا برای تصمیم گیری نهایی تأکید کرد. رئیس جمهور دیروز همچنین 
بعد از جلسه در جمع خبرنگاران در حیاط دولت حاضر شد و درباره زمان رفع فیلترینگ 

گفت: در حال بحث هستیم و دیروز هم جلسه داشتیم.

تلاش ما این است که در زمستان با مشکل برق مواجه نباشیم
وی در پاسخ به سوالی درباره حل ناترازی انرژی هم گفت: کمبود منابع داریم و الان 
مجبوریم ذخایر نیروگاه ها را طوری تنظیم بکنیم که زمستان به مشکل بر نخوریم. 
اگر الان فکری نکنیم در زمستان ممکن است با خطر زیادی مواجه بشویم. همچنین 
سید عباس عراقچی وزیر امور خارجه، احمد میدری وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی، 
زهرا بهروزآذر معاون امور زنان و خانواده ریاست جمهوری،  غامرضا نوری قزلجه وزیر 
جهادکشاورزی، محسن پاک نژاد وزیر نفت، عبدالناصر همتی وزیر اقتصاد،   فاطمه 
مهاجرانی سخنگوی دولت، محمدرضا ظفرقندی وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
،  محمدرضا  پزشکی،  عاءالدین رفیع زاده رییس سازمان اداری و استخدامی کشور
فرزین رئیس کل بانک مرکزی،  عبدالکریم حسین زاده معاون رییس جمهور در امور 
توسعه روستایی و مناطق محروم کشور در حیاط دولت با خبرنگاران به گفت و گو 

پرداختند که بخشهایی از سخنان آنها  را در ادامه می خوانید:

هیچ مافیایی توان ایستادگی مقابل وفاق مردم ایران را ندارد
فاطمه مهاجرانی سخنگوی دولت با اشاره به مسئله فیلترینگ، گفت: رفع مسدود 
سازی یا فیلترینگ و ضابطه مندشدن آن از روز اول در دستور کار قرار گرفت و در حال 
ح دولت برای ارائه به شورای عالی فضای مجازی گفت وگو  پیگیری است. درباره طر
کردیم اما در نهایت کارگروهی مسئول بررسی آن شد.با تصمیم کارگروه به سمت 
ضابطه مند شدن فضای مجازی خواهیم رفت. سخنگوی دولت با اشاره به رجیستری 
آیفون و مسائل حاشیه ای آن هم گفت: اولویت های دولت متنوع است که هیچ کدام 
جای دیگری را نمی گیرد. رجیستری آیفون جای خود را دارد و معیشت مردم هم جای 
خودش را . مهاجرانی تصریح کرد: دولت مطابق مصالح ملی تصمیم گیری می کند. 
واردات بنزین سوپر و رجیستری آیفون نیز از این دست است.او تاکید کرد: هیچ 

مافیایی توان ایستادگی در مقابل وفاق مردم ایران را ندارد، هیچ مافیایی.

آغاز متناسب  سازی حقوق بازنشستگان تامین اجتماعی 
احمد میدری وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی با اعام اینکه متناسب  سازی حقوق 
بازنشستگان تامین اجتماعی از امروز آغاز  و احکام جدید آنها صادر می شود،  افزود: 
این دهک ها هر سال براساس اطاعت روز بررسی می شود. از سال گذشته بودجه ای 

برای کالابرگ الکترونیکی اختصاص داده نشده است.

تشکیل کلینیک حجاب هیچ ارتباطی با دولت ندارد
زهرا بهروزآذر معاون امور زنان و خانواده ریاست جمهوری با تاکید بر اینکه تشکیل 
کلینیک حجاب هیچ ارتباطی با دولت ندارد، افزود: این موضوع هیچ ارتباطی به دولت 
ندارد و شکل گیری آن در دولت تصویب نشده است. وی با اشاره به اینکه موضوع 
حجاب یک موضوع تربیتی است و باید در درون خانواده ها شروع شود، تصریح کرد: ما 
 در برنامه خود داریم که خانواده ها فرزندان خود را متقاعد کنند، حجاب را انتخاب 

ً
حتما

کنند. نباید با این موضوع شبیه موضوعات دیگر برخورد کنیم که موجب وهن اسام و 
هم وهن موضوع امر به معروف و نهی از منکر است.

غ کیلویی زیر ۹2 هزار تومان است قیمت مر
غامرضا نوری قزلجه وزیر جهادکشاورزی درباره وضعیت عرضه و قیمت گوشت 
غ توضیحاتی ارائه کرد و گفت: گوشت تنظیم بازاری به میزان کمی از نیاز تامین  قرمز و مر
می شود و به فروشگاه ها داده می شود، اما در عرض نیم ساعت تمام می شود. وی 
غ کیلویی زیر ۹۲ هزار تومان است. دو هفته قبل بیشتر بود، اما  ادامه داد: قیمت مر

الان کمتر شده است.

مدیریت سوخت منازل و مراکز صنعتی برای زمستان
محسن پاک نژاد وزیر نفت درباره تامین سوخت در زمستان، بیان کرد: مدیریت 
سوخت زمستانی را برای منازل و مراکز صنعتی خواهیم داشت. گاهی تا ۸۰ درصد 
سوخت در بخش خانگی مصرف می شود، ولی تاش می کنیم تا حد ممکن بخش های 
دیگر دچار مشکل نشوند و بخش صنعت با حداقل چالش مواجه شود. وی درباره 
واردات بنزین سوپر افزود: این مطالبه اجتماعی بود و  کسانی که دارنده خودروهای 
لوکس خارجی وارداتی هستند، انتظار دارند از سوختی متناسب با شرایط موتور این 

خودروها استفاده کنند. پاک نژاد تصریح کرد: این ظرفیتی است که ایجاد می شود و 
هزینه آن را می پردازند. بخشی از این هزینه مربوط به خرید آن است و بخشی هم هزینه 

انتقال آن به جایگاه های توزیع خواهد بود.

اطلاعات نیروهای انسانی دولت از اول آذر ماه جمع آوری می شود
عاءالدین رفیع زاده رییس سازمان اداری و استخدامی کشور با اشاره به اینکه 
اطاعات کلیه نیروی انسانی دولت اعم از استخدام شده و رابطه استخدامی از جمله 
شرکتی و قراردادی و نظایر آن را از ابتدای آذر ماه سالجاری جمع آوری می کنیم،  افزود: 
پس از گرفتن اطاعات درخواستی از دستگاه های اجرایی، بانک اطاعات کارمندان 
دولت که به شکل و شیوه ای با مجموعه دولت همکاری می کنند را در اختیار خواهیم 

داشت که می تواند منبعی برای تصمیمات دولت باشد.

 دیدگاه دولت جاری بودن گفت وگوی سیاسی در دانشگاه هاست
محمدرضا ظفرقندی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با تاکید بر اینکه 
دیدگاه دولت وفاق ملی برقراری گفتمان و گفت وگوی سیاسی در دانشگاه ها در 
چارچوب قانون است. وی درباره فعالیت سیاسی و اجتماعی دانشجویان و انتشار 
اخباری از اخذ تعهد از دانشجویان برای ادامه فعالیت و تحصیل، تصریح کرد: نه؛ 
اخذ تعهدی در کار نیست. فعالیت ها باید در چارچوب قانون باشد و دیدگاه دولت 
دکتر پزشکیان و دیدگاه رهبری هم این است که گفتمان و گفت وگوی سیاسی در  

دانشگاه ها در چارچوب قانون جاری باشد.

 کارت های بانکی ایرانی قابل استفاده در سیستم بانکی روسیه است
محمدرضا فرزین رئیس کل بانک مرکزی با اشاره به اینکه با اتصال سیستم بانکی 
ایران و روسیه از این پس کارت های بانکی ایرانیان در ای تی ام های کشور روسیه قابل 
استفاده است، توضیح داد: سیستم کارتی ما شتاب است. سیستم کارتی روسیه نیز 
سیمز است. ما این دو سیستم را به هم وصل کردیم. از لحاظ فنی به هم وصل شده 
اند. کارت هر ایرانی در ایران قابل استفاده در بانک های روسیه خواهد بود. این مرحله 
اول است. مرحله دوم ان شاءالله چند ماه دیگر محقق می شود، کارت های روسیه ای 
ها نیز در ای تی ام های ایران قابل استفاده خواهد بود. مرحله سوم نیز که سال آینده 
خواهد بود کارت ها روی پوزها هم قابل استفاده خواهد بود. رئیس کل بانک مرکزی 
گفت: رشد نقدینگی در ماه های گذشته به دلیل برخی تنگناها افزایش یافت، اما سعی 

می کنیم آن را در کانال ۲۵ درصد حفظ کنیم.

اقتصاد پایدار را به مناطق روستایی بر می گردانیم
عبدالکریم حسین زاده معاون رییس جمهور در امور توسعه روستایی و مناطق 
محروم کشور با تاکید بر اینکه اقتصاد پایدار را به مناطق روستایی بر می گردانیم، گفت: 
در حوزه اشتغال بخش کشاورزی ظرفیت های گسترده ای در مناطق مختلف کشور  
داریم. در بخش کشاورزی در قطع دست کسانی که سود اساسی را می برند و اجازه 

نمی دهند کشاورزان سود واقعی را ببرند، کوتاهی نخواهیم کرد.

مقاومت

دولت

نگاه

اعضای کابینه چهاردهم در جلسه دولت و حیاط دولت چه گفتند؟

 پزشکیان: رفع فیلترینگ به معنای 
رها کردن فضای مجازی نیست

رئیس جمهور با بیان 
اینکه دولت به دنبال 
ایجاد نگاه مشترک با دیگر 
نهادهای حاکمیتی درباره 
رفع فیلترینگ است، بر 
ضرورت تسریع در اجرای 
مصوبه جلسه شورای عالی 
فضای مجازی و تشکیل 
کارگروه ویژه به منظور 
بررسی ابعاد مختلف این 
موضوع، رفع دغدغه ها و 
نگرانی ها در این زمینه و 
ارائه نتیجه به جلسه بعدی 
این شورا برای تصمیم گیری 
نهایی تأکید کرد.

عراقچی : مشکلات 
و اختلاف نظرهای در 
خصوص همکاری با 
آژانس وجود دارد اما فکر 
می کنیم که سفر آقای 
گروسی در زمان بسیار 
مناسبی صورت می گیرد 
و برنامه ریزی این سفر از 
مدت ها قبل صورت گرفته 
است. ما امیدواریم در این  
سفر بتوانیم در خصوص 
برخی اختلافات که وجود 
دارد و نحوه همکاری آینده 
به توافقاتی برسیم.


